Title (en)
Passive band-pass filter.

Title (de)
Passives Bandpassfilter.

Title (fr)
Filtre passif passe-bande.

Publication
EP 0487396 A1 19920527 (FR)

Application
EP 91403093 A 19911118

Priority
FR 9014514 A 19901121

Abstract (en)
The present invention relates to a passive band-pass filter produced from micro-strips deposited on a first face of a dielectric substrate and including
at least three resonators (1, 2, 3), characterised in that each resonator has a trapezoidal general shape and in that the directrix line of a longitudinal
edge of a resonator (1, 2) is parallel to the directrix line of the longitudinal edge of the resonator (2, 3) which is adjacent to it. <IMAGE>

Abstract (fr)
La présente invention concerne un filtre passif passe-bande réalisé en micro-bandes déposées sur une premiere face d'un substrat diélectrique et
comportant au moins trois résonnateurs (1,2,3), caractérisé en ce que chaque résonnateur a une forme générale trapézoidale et en ce que la ligne
directrice d'un bord longitudinal d'un résonnateur (1,2) est parraléle a la ligne directrice du bord longitudinal du résonnateur (2,3) qui lui est adjacent.
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